



BOSCH

Invented for life

專為寵物愛好者而設：
無線清潔快30%*！

For pet lovers:
30%* faster cleaning
and cordless!



Athlet - Zoo'o ProAnimal

專為寵物愛好者而設。 For pet lovers.

- ▶ **ProAnimal 寵物專用吸頭**
更高效率！清潔所有地板快30%*，旋轉毛刷特別適合清除寵物毛髮及塵埃。

ProAnimal Brush

High cleaning performance! Cleans up to 30%* faster on all floors, additional brush roll ideal for pet hair and dust.

- ▶ **Bosch 鋰離子電池技術**
耐用的可充電電池，減少充電時間，操作時間高達60分鐘。

Bosch Lithium-Ion Technology

Durable rechargeable batteries, up to 60 mins extra-long run time and short charging time.



- ▶ **包括實用的配件套裝**
Including practical accessory kit

配件套裝專為寵物主人所需而設：短手柄、軟管和肩帶、座椅刷頭、縫隙吸嘴及車座刷頭，輕鬆處理寵物毛髮。

This accessory kit is perfectly designed for the needs of pet owners: with a short handle, a hose and shoulder strap and upholstery, crevice and car seat nozzle you are well equipped to deal with pet hairs.



* 根據IEC 60312-1測試，與Bosch的筒式吸塵機和旋轉刷頭(BSG6B100GB)比較清除地毯上的纖維的清潔表現。 Fibre pick-up on carpet according to IEC 60312-1: 2011-11 in comparison to a Bosch (BSG6B100) with turbo brush.

無線直立式吸塵機 Cordless handstick vacuum cleaner



型號 Model	BCH6PETGB
電池電壓 Battery voltage	25.2V
電池種類 Battery type	鋰離子電池 Lithium-Ion battery
吸力控制 Power level	3段 Level
充電時間 Charging time	6小時 hrs (100%) 3小時 hrs (80%)
最長使用時間 Running time	60分鐘(1段速) 60 mins (Level 1) 30分鐘(2段速) 30 mins (Level 2) 10分鐘(極速) 10 mins (Turbo)
電量顯示器 Battery status indicator	3段 Level
集塵容量 Dust container capacity	0.9升 L
淨重量 Net weight	3公斤 Kg
機身顏色 Color	紅色 Red
可水洗濾網 Washable filter	✓
產品尺寸(高 x 闊 x 深) Dimension (H x W x D)	1160 x 285 x 185 毫米 mm
寵物專用配件套裝 ProAnimal Accessory Kit	
額外短手柄 Short handle	✓
可連接軟管和肩帶 Attachable adapter with hose and shoulder strap	✓
座椅刷頭 Upholstery	✓
縫隙吸嘴及車座刷頭 Crevice and car seat nozzle	✓

本目錄的產品圖像、型號和規格僅供參考，產品實物之顏色或與相片有輕微差異，
本目錄冊如有改動，恕不另行通知。

The product image, models number and specifications used in the catalogue are for reference only and are subject to change without prior notice. The colors of actual products may vary from illustrations.

©2017博西華家用電器有限公司。所有權利保留。本目錄冊所載的全部內容和資料均屬博西華家用電器有限公司所有，且受版權保護。任何人士如未獲得博西華家用電器有限公司事先給予書面許可，不得複製、轉載、發放或擅用本目錄冊的任何內容或資料。香港印刷 [05.2017]
©2017 BSH Home Appliances Limited. All rights reserved. All contents and information contained in this Catalogue are proprietary to BSH Home Appliances Limited and are subjected to copyright protection. Reproduction, republication, redistribution or unauthorized use of any content or information contained in this Catalogue is expressly prohibited without the prior written consent of BSH Home Appliances Limited. Printed in Hong Kong [05. 2017]



官方網頁
Official Site



Find us on 



觀看影片
Watch Video